
 

 

 

Rondvraag voor de Commissie Ruimte van 26 november 2019  

 

 

Onze fractie wordt benaderd door bewoners rond de Emmastraat in Monster die 

zich ernstig zorgen maken over het rijgedrag in de Emmastraat. Er zijn circa tien 

overgangsplekken voor de omwonenden, fietsers en voetgangers en er wordt veel 

te hard daar gereden. Diverse malen is al verzocht middels een camerasysteem de 

snelheid uit het verkeer te halen. Ook is verzocht om een smiley, maar ook die 

wordt niet geplaatst.  

 

De volgende vragen: 

- Het OM heeft al geruime tijd geleden aan de Commissie Bestuur bericht dat 

alleen wanneer er een verkeersplan is overgegaan kan worden tot plaatsing 

van camera’s. Hoe ver staat dat plan en waarom is dat nog niet klaar? 

- Is het College bereid om in ieder geval smileys te plaatsen bij de 

Emmastraat in Monster, zodat een eerst stap gezet wordt naar een goed 

gebruik van de straat? 

- Is het College bereid om bij het OM, zodra het plan klaar is, te bepleiten dat 

aan de Emmastraat, net zoals dat een stukje verderop aan de Monsterseweg 

het geval is, camera’s geplaatst worden? 

 

 

Peter Duijsens 

Fractievoorzitter Westland Verstandig 
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